
Protokoll fört vid styrelsemöte med Marahamns Väg- och Hamnförening torsdag 6 maj 
2021  i  Nyborgs Folkets hus.
Närvarande: Per-Agne  Karlsson,  Karl-Axel Bergström, Tore Sandström, Stig Björnemark, 
Göthe Bergström, Alexander Johansson, Susanne Björnemark,Tomas Schäufele och Mikael 
Gustavsson. 
§1.    Mötets öppnande.
         Ordförande Tore Sandström  hälsade alla välkomna samt förklarade att  på grund av
         coronarestriktionerna är ordinarie ledamöter kallade.        
 §2.  Godkännande av dagordning.
        Ordförande gick genom dagordning, som godkändes.
§3.    Föregående protokoll.
         Ordförande gick genom protokollet från 4 februari 2021som godkändes .
§4.   Årsmöte för 2019.

Tillsammans med utskick till samtliga båtägare, har bifogats ett valberedningens 
och revisorernas förslag. Bilaga 1. Inga synpunkter har kommit in.
Med detta som underlag har styrelsen beslutat enligt valberedningens och 
revisorernas förslag.
Årsmöte 2020.
Med tanke på coronaläget beslutade mötet att hålla årsmötet augusti/september-21
om coronaläget förändrats till det bättre.

§5.    Sommaren 2021.
- Vakt. Börjar 10 maj med Anette Hagalid som ansvarig.
- Kiosk. NSK ansvarar för kioskverksamheten. Möte ordnas med ansvariga från 

NSK.
- Underhållsåtgärder. Inventering när vi lägger ut landgångar och bommar.
- Kölista. I dagsläget ca 20 i kö och därav 5 till vattenskoterplats.
- Slyröjning. P-A Karlsson kontaktar Roland Nilsson.
- Marahamnsdagen. Inställd detta år,med tanke på coronaläget.
- Skyltar. Susanna Björnemark ansvarar. 

§6.        Framtid.
- Förvaltning av hamnen uppsagd av Kalix Kommun. Inget nytt arrendeavtal.
- Kommunen har beviljat ett bidrag på 125 000 kr för att inhandla MKB för hamnen.
- Vi har fått in 2 offerter på att utföra Miljö och Konsekvens Beskrivning. (MKB)

                   Thyrens offert 375 200:- och Swekos offert 375 250:- Sweko färdig oktober-21
                   Thyrens färdiga december-21
                   Mötet beslutade att anta Swekos offert med tanke på tidsaspekten. Karl-Axel och  

Tore ansvarar för beställning                               
   §7.    Ekonomi.

- Ett fåtal båtägare har inte betalat in årets faktura.
- I dagsläget har vi ca 1100000 kr i kassan.

     §8.    Övriga frågor.
- Kolla upp hjärtstartare till vaktstugan. Tore ansvarar.
- Inventering av befintliga bodar. Hur många lediga ?
- Söka bygglov för skoterboda. Karl-Axel ansvarar.

            Ordförande tackade för dagens möte.       
              Ordförande kallar till nästa styrelsemöte.
                          
                                                                                                                                    
   Per-Agne Karlsson Tore Sandström
   Sekreterare  Ordförande




